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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2015-11-10 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Tomas Ericsson 

Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Maria Larsson 

Nina Lindström 

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd  

Charlotta Klintmalm 

  
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Följande punkt var ”öppen” från föregående möte: 

a) Stora Sundby 90 år 

Alf och Maria var noterade för att gå, men Maria har fått förhinder. Vi kollar om Ingrid 

Hermansson kan gå med istället. Maria fixar presenten. 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Återkoppling kommunen 

Inget nytt att rapportera. 

b) Idrottspolitik 

Sista mötet hölls i fullmäktigesalen i Kommunhuset och Nina var där från oss. Det var 

en bra sammanfattning från de två tidigare mötena och därefter hölls en 

paneldebatt. 

c) EIS 

Olle representera oss på EIS halvårsmöte. En ny valberedning valdes. Det har skapats 

en fond att söka bidrag från när det gäller barn som inte har råd med sin idrott. 

d) Ordförande konferens 

Innan Sörmlandsgalan förra helgen hölls en ordförande konferens, men det var dåligt 

deltagande. 

 

Inget övrigt att rapportera. 
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§ 6 Konsulentens rapport 
a) Underhåll klubbhus 

Vi avvaktar med denna punkt till våren. 

b) Telefonin 

Maria har varit in till Telia och pratat med dem och bredband är beställt till 1/12. Vad 

gäller telefonen så behöver vi ta över Marias mobilabonnemang till föreningen, men 

först behöver det porteras över till Telia från Tele2. Maria och Nina fixar detta. 

c) Inbrottsförsök 

Natten till lördagen utsattes vi för ett inbrottsförsök. De försökte gå in via kanslifönstret 

närmast ytterdörren men tack vare att vädringshaspen satt i så fick de inte upp 

fönstret. De har även tagit sig in ettans omklädningsrum och försökt bryta upp gamla 

Juniorförrådet. 

Kommunfastigheter har varit här och lagat fönstret provisoriskt, men vi kanske behöver 

ha galler för fönstren till kansliet framöver. Micke har kontakter som han går vidare 

med. 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Sponsorhuset har kontaktat Maria och påtalat att vi har lite dålig trafik med 

beställningar via Sponsorhuset. De nämnde att vi kan skapa lagsidor där laget självt 

får en summa pengar för beställningarna och att föreningen bara får en del av 

summan. 

 Gräsroten har satt in pengar hos oss, 7 691kr, tack vare att medlemmar har gjort valet 

SGoIF vid spel via Svenska Spel. 

 Tommy och Maria har varit in och pantat alla burkar från våra återvinningstunnor och 

det gav 800kr. 

 Maria har tvättat åt Sörmlands Fotbollsförbund (distriktslagens ställ) och har fakturerat 

dem 3 500kr för jobbet. 

 Vi har fått inbjudan till Ungdomsforum, onsdag 18/11. Maria deltar från oss. 

 17/11 ska Maria och Alf på informationsmöte om ambassadör för EEM. 

 Supportertröjorna gjorde succé efter Ungdomsavslutningen så nu kommer vi beställa 

tröjor redan innan jul. 

 F07 har tagit fram hårband (tjockare/bredare) i föreningens namn. Maria har hjälpt till 

att lägga beställningen. 

 Vi har tagit fram en touchpenna, kombinerad bläckpenna, i grön färg med 

föreningens namn/adress. 

 Eniro har äntligen bekräftat vår uppsägning. 

 En tränar/ledaravslutning i kombination med en akut-skade-kurs kommer att hållas 

den 4/12. 

 Vi har fått hem Julkalendrar och lotter till uppesittarkvällen. Vi erbjuder lagen att sälja 

kalendrarna och de får de hela förtjänsten. Bingolotterna säljer vi i styrelsen som 

vanligt nere vid Konsum. 

 Släpkärran ska besiktas imorgon. 

§ 7  Ekonomi 
Ekonomin löper fortsatt bättre än budgeterat. Vi bör sätta av 400 000kr på ett år. Olle ordnar. 

a) Sponsring 

Olle har varit i kontakt med Elkedjan. Vi fixar en skylt åt dem och de levererar en 
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tvättmaskin åt oss. Vi kommer dessutom teckna ett avtal med dem om sponsring. 

Gubbklubben sponsrar föreningen med en torktumlare. 

§ 8 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Vi har blivit tilldelade väldigt dåliga tider i Tunahallen. V har fått två tillfällen, på totalt 

en timme, men ska dela hallen med andra. Orsaken, vi fått från Kommun, är att vi har 

väldigt få äldre lag. Men andra föreningar, som dessutom har konstgräs på sin 

hemmaarena, har fått betydligt fler tider. Vi behöver ”protestera”/markera detta mot 

Kommun! Maria kollar hur det fördelas och får författa en skrivelse till dem. 

b) Senior 

Den 28/11 har herrlaget avslutningsfest och Gubbklubben fixar maten åt dem. 

Stefan Mellqvist och Markus Norman blir nya tränare nästa säsong. Planering kommer 

ske imorgon. 

c) Arrangemang 

a. Ungdomsavslutningen 

Den flöt på bra. 

b. Planeringsdagen 

Inplanerad till söndagen den 15/11 kl 13:00. Viktor kommer och pratar om sin 

resa. 

§ 9 Skrivelser 
Vi har fått brev om en infoträff om möjlighet att söka pengar från allmänna arvsfonden. 

Pengarna söks i projektform. Infoträffen är den 1/12 och Alf kommer delta. 

§ 10 Övriga frågor 
Olle har pratat med Håkan Thörner (i gula huset bredvid Orrliden) och han är lite intresserad 

av vaktmästartjänsten. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 7/12 kl 18:00. 

§ 12 Mötets avslutning 
Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


